
Referat af bestyrelsesmøde i Støtteforeningen 24.04.2023

Bestyrelsen konstituerede sig på følgende måde:

Formand: Søren Vestergaard
Næstformand:  Erik Andersen 
Kasser: Birgitte Lyager
Sekretær: Søren Jepsen
Menige medlem: Torben Hørlyck
Suppleant: Morten Christensen

Der aftaltes at kommunikation mellem bestyrelsens møderne 
primært vil ske via mail og ved korte beskeder kan messenger bruges.

For fremtiden er planen at kontingent skal betales i august/september og herefter er man medlem et 
år frem.
Der påtænkes at udforme et nyhedsbrev i år, som kan sendes til medlemmerne.

Michelle Wedel fra skolebestyrelsen vil hjælpe os med formuleringer i opslag og kampagner.

Loppemarkedet ved FDF er i uge 42. Søren V. er promoter på at få det op at køre, med at få 
tilmeldinger til at hjælpe spejderne.

Støtteforeningen skal sørger for at der stadig er forældre og børn, som kan tjene penge til at hjælpe 
skolen. Ved at rydde op på Vorbasse marked.
Søren V. hører Heidi om hun vil stå for tilmeldinger omkring dette.

Cykelsponsorløb er til september.

Søren V. får hørt Stefan om han fortsat vil kunne stå for salg af brugt jern.

Inden sommerferien, håbes der på, at skolebestyrelsen kan vælge en større ting som de gerne vil 
have støtte til, så kan Støtteforeningen reklamere for, at det er dette der samles ind til. Birgitte 
rykker for dette.

Der er modtaget en ansøgning fra skolen, om køb af accesspoint og swift til IT. Dette koster ca. 
38.000 kr. Det besluttes at Støtteforeningen støtter med 25.000 kr. Søren V. giver besked om dette til
skolen.

Næste møde bliver den 20. juni 2023 kl. 19.00 på skolen.

Søren V. udsender en dagsordenen og giver besked til Conni og Susanne om at vi holder møde på 
skolen den aften.


